
Årsmøtet 2016 – styrets oppsummering 

Styret i Halsa Båtforening har i 2015 avholdt 1 medlemsmøte og 5 styremøter 

og behandlet 21 saker. Det viktigste arbeidet for styret i 2015 har vært: 

- Fortsette jobben med oppgradering av el-anlegg 

- Etablering av ny parkeringsplass og klargjøring for å sette opp 

kaipromenade mot nordvest 

- Skoging og grøfting i bakkant av eiendommen 

- Ettersyn av fortøyninger 

- Fokus på å ha en ryddig og god økonomi 

Økonomisk har 2015 vært ett greit år. Hvis en ser bort fra større kostnader i 

investering i kaianlegg drives foreningen med ett greit overskudd. Halsa 

Båtforening har 2 sponsorer, DNB og Halsa Bygg.  

Styret har ikke diskutert årsplan for 2016 da det vil komme inn mange nye 

styremedlemmer som bør være med i den diskusjonen. Medlemmene 

oppfordres til å gi det nye styret innspill i dette arbeidet. 

Styret hadde en plan om å sette i gang ett arbeid med å oppgradere 

klubbhuset. Selv om mange medlemmer mener dette er både ønskelig og 

påkrevd er det viktig at ett så stort prosjekt er enda bedre forankret i 

medlemsmassen da en slik satsing både vil kreve mye innsats og en større 

økonomisk byrde. Det nye styret får gjøre vurderinger om dette prosjektet bør 

gjennomføres. 

 

Styret som kollegium har fungert godt, mange saker er diskutert og det er all 

grunn til å se lyst på fremtiden. Vi benytter anledningen til å takke avtroppende 

styremedlemmer innsatsen! 

 

For styret i Halsa Båtforening 

Tor-Arne 

Styreleder 


